
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 1. juli 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1013
Den kommende stalddørspakke vil give stalddørssælgere mulighed for at sæl-
ge udtaget fjerkræ og kaniner. Nuværende lovgivning tillader det ikke. Stald-
dørspakken skulle efter planen træde i kraft den 1. juli 2016 efter i forvejen
lang tids forsinkelse, men det ser ikke ud til at implementeringsdatoen vil blive
overholdt, og man har ingenting hørt fra Fødevareministeriet. Hvorfor træder
den nye lovgivning ikke i kraft, som ellers lovet den 1. juli 2016, og hvornår vil
lovgivningen træde i kraft?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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